
  

 

 

Konference “Vai ir laiks pārvērtībām Latvijas enerģētikas sektorā?” 

2019. gada 27. novembrī 

RTU Zinātniskajā bibliotēkā, Paula Valdena ielā 5, Rīgā 

PROGRAMMA 

Laiks  

9:15-10:00 Reģistrācija 

10:00-10:10 Konferences atklāšana. Prof. Dagnija Blumberga un moderators 
Edijs Bošs 

10:10-12:30 Plenārsesija (moderators Edijs Bošs) 

 Nacionālais attīstības plāns NAP2027: enerģētikas nākotne 
līdz 2027.gadam. Pēteris Vilks, Pārresoru koordinācijas 
centrs 

 Nacionālā enerģētikas un klimata plāna konteksts. Andžela 
Pētersone, Ekonomikas ministrija  

 Vīzija par Latvijas enerģētikas sektoru. Gatis Bažbauers, 
RTU VASSI  

 Jaunākais regulējums energoefektivitātē mājokļu sektorā. 
Edmunds Valantis,  Ekonomikas ministrija  

 Eiropas Komisijas loma enerģētikas sektora attīstībā. Lelde 
Kiela-Viļumsone, Eiropas Komisija  

Jautājumi un diskusija  

12:30-13:30 Pusdienas 

13:30-15:30 Paralēlās sesijas 

 1.sesija – kādas ir modelēšanas pieejas un cik daudz investīcijas 
enerģētikas sektorā ir nepieciešamas?  

 Modelēšanas pieejas vērtējot enerģētikas politikas 
efektivitāti 2030. gada mērķu izpildei. Andra Blumberga, 
RTU  

 Vispārējā līdzsvara modeļa izmantošana enerģētikas 
politikas ietekmes uz tautsaimniecību vērtēšanai. Rita 
Freimane, LU 

 Investīciju vajadzību novērtējums enerģijas un klimata 
mērķu sasniegšanai Vācijā. Ingmar Jürgens, IKEM - Institute 
for Climate Protection, Energy and Mobility  

 Ilgtspējīgu investīciju kartēšana Francijas piemērs. Hadrien 
Hainaut, I4CE – Institute for Climate Economics 

 2.sesija – kādi ir ilgtspējīgi risinājumi infrastruktūras atjaunošanai 
un kā tos finansēt pašvaldībās? 

 No pašvaldības energoplāna izstrādes līdz konkrētiem 
pasākumiem. Siltumapgādes uzņēmuma perspektīva. Ina 
Bērziņa-Veita, Salaspils Siltums 

 Pašvaldību izaicinājumi: no energopārvaldības ieviešanas 
līdz darbam ar iedzīvotājiem. Tukuma novada pašvaldības 
perspektīva. Toms Akmentiņš, Tukuma novada pašvaldības 
energopārvaldnieks 



  

 

 Finansējums ir, bet vai ir arī pieprasījums? ALTUM 
perspektīva. Edgars Kudurs, ALTUM 

 3.sesija – kādi ilgtermiņa un ilgtspējīgi finanšu risinājumi ir 
nepieciešami daudzdzīvokļu ēku atjaunošanai Latvijā?  

 Pirmais energoefektivitātes pakalpojuma līgums. Ceļš līdz 
tam. Edgars Augustiņš, Renesco 

 Daudzdzīvokļu ēku atjaunošana Dobelē. Ko no tā mācīties? 

 Raimonds Švanks, Eco.NRG 

 Ēku atjaunošana Liepājā: puse ēku atjaunotas, bet ko darīt 
ar pārējām?  Mārtiņš Tīdens, Liepājas pilsētas pašvaldība 

 Sasniegumi un iegūtās atziņas par līdz šim īstenotajiem 
projektiem. Kā turpināt daudzdzīvokļu ēku atjaunošanu?  
Dina Kaupere, ALTUM 

 1500 daudzdzīvokļu māju atjaunotas. Ko darīt ar 
atlikušajiem 33 tūkstošiem? Gunta Cekule, LABEEF 

15:30-16:00 Kafijas pauze 

16:00-17:00 Plenārsesija (moderators Edijs Bošs) 

 Galvenās atziņas no katras sesijas. Agris Kamenders, 
Dagnija Blumberga, Dzintars Jaunzems 

 Diskusija “Vai ir laiks pārvērtībām Latvijas enerģētikas 
sektorā?”. Piedalās:  

o Ina Bērziņa-Veita, Salaspils Siltums  
o Dagnija Blumberga, RTU 
o Lelde Kiela-Viļumsone, Eiropas Komisija 

17:00 Noslēgums un tīklošana 

 


